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EJl.fråi till Konununstyrelsens ordförande Monica Pettersson
1 december gick det ut information till samtliga förtroendevalda i Värmdö kommun att endastnämndernas presidier samt politiska sekreterare skulle få passerbrickor till kommunhuset iSkogsbo från årsskiftet. Inget hände dock vid årsskiftet men efter KF den 28januari upphördepasserbrickorna att gälla.

Detta är en förändring från förra mandatperioden då gruppledare kunde avgöra vilka av deförtroendevalda som behövde få tillgång till lokaler i Skogsbo.

Miljöpartiet anser att det fortfarande ska vara partiernas gruppledare som beslutar om vilka av deförtroendevalda som behöver få tillgång till passerbrickor till kommunhuset.
Det är de förtroendevalda som är satta att förvalta och besluta om medborgarnas medel. Att dåutestänga en majoritet av dessa från kommunens lokaler utan att det tas politiska beslut kringdetta är djupt odemokratiskt.

Därför blir min fråga till dig Monica Pettersson:

Är du beredd att ta upp frågan om förtroendevaldas tillgång till lokalerna i Skogsboför diskussion och beslut i Kommunstyrelsen?

Hanna Thorell
Miljöpartiet de gröna i Värmdö


